

## ບົດສະຫຼຸບກ່ຽວກັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

Sanford ມີໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຢ່າງກວ້າງຂວາງ. ໂຮງໝໍ ແລະ ຄລິນິກຂອງ Sanford ເຊິ່ງເອີ້ນວ່າ Sanford, ໄດ້ສະໜອງການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບການບໍລິການສຸກເສີນໃດໜຶ່ງ ແລະ ການບໍລິການໃດໜຶ່ງທີ່ມີຄວາມຈໍາເປັນທາງການແພດທີ່ຖືກສະໜອງໃຫ້ ແລະ ຖືກຮັບກັບເງິນຜ່ານການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບແບບລວມສູນຂອງພວກເຮົາ. ການຊ່ວຍເຫຼືອນີ້ເຊິ່ງແຕກຕ່າງກັນຕັ້ງແຕ່ການຫຼຸດຈໍານວນຍອດເງິນເຫຼືອຄ່າຊໍາລະຈົນເຖິງການອະນຸໂລມຢ່າງສົມບູນສໍາລັບຍອດເງິນເຫຼືອຄ່າຊໍາລະ ແມ່ນຖືກສະໜອງໃຫ້ແກ່ຄົນເຈັບທີ່ສະແດງເຖິງຄວາມຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນ.

ຄົນເຈັບແມ່ນຖືກພິຈາລະນາວ່າມີສິດໄດ້ຮັບພາຍໃຕ້ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ Sanford ຖ້າພວກເຂົາມີລາຍຮັບທັງໝົດໃນຄົວເຮືອນຢູ່ທີ່ຕໍ່າກວ່າ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ຄົນເຈັບຈະມີຄຸນສົມບັດເໝາະສົມໃນ

ການອະນຸໂລມຢ່າງສົມບູນສໍາລັບຍອດເງິນເຫຼືອຄ່າຊໍາລະຄົນເຈັບຂອງພວກເຮົາ ຖ້າຫາກລາຍຮັບໃນຄົວເຮືອນແມ່ນຢູ່ທີ່ຕໍ່າກວ່າ 225% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ສໍາລັບບັນດາຄົນເຈັບທີ່ມີລາຍຮັບທີ່ຈັດຢູ່ລະຫວ່າງ 226% ແລະ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ພວກເຂົາຈະໄດ້ຮັບການຫຼຸດບາງສ່ວນຂອງຈໍານວນເງິນເຫຼືອຄ່າຊໍາລະ. ຍອດເງິນເຫຼືອຫຼັງຈາກການປັບປຸງຈະບໍ່ຫຼາຍເກີນກວ່າຈໍານວນເງິນທີ່ຮັບກັບໂດຍທີ່ໄປທີ່ Sanford ສໍາລັບຂົງເຂດທີ່ໄດ້ສະໜອງການບໍລິການ ແລະ ຈະເປັນຈໍານວນເງິນທີ່ຄົນເຈັບຈະຕ້ອງຮັບຜິດຊອບທີ່ຈະຈ່າຍດ້ວຍຕົນເອງ.

ກະລຸນາເບິ່ງ “ຕາຕະລາງເວລາສ່ວນຫຼຸດຕາມລະດັບສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອ” ໃນພາກພະໜວກ I ໃນນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

ກໍລະນີທີ່ມີການຍົກເວັ້ນທາງດ້ານການເງິນ: ຖ້າລາຍຮັບທັງໝົດໃນຄົວເຮືອນຂອງທ່ານ

ເກີນເປີເຊັນສູງສຸດທີ່ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ແຕ່ທ່ານໄດ້ໃຫ້ເອກະສານເພີ່ມເຕີມເພື່ອຮອງຮັບຄວາມລຳບາກທີ່ອາການທາງການແພດຂອງທ່ານໄດ້ກໍ່ໃຫ້ເກີດຕໍ່ທ່ານ ແລະ ຄອບຄົວຂອງທ່ານ, Sanford ຈະພິຈາລະນາພິເສດສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອບົນພື້ນຖານຂອງແຕ່ລະກໍລະນີ.

ວິທີການຮັບເອົາໃບສະໝັກ, ສໍາເນົາຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງການເງິນຂອງພວກເຮົາ ຫຼື ບົດສະຫຼຸບກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານສາມາດຮັບໃບສະໝັກ ຫຼື ສໍາເນົາຂອງນະໂຍບາຍຂອງພວກເຮົາ ໂດຍການເຂົ້າໄປທີ່ ເວັບໄຊຂອງພວກເຮົາ

<https://www.sanfordhealth.org/patients-visitors/patient-information/financial-assistance-policy>. ໃບສະໝັກແມ່ນມີໃຫ້ໂດຍການໄປທີ່ ເວັບໄຊ

[www.SanfordHealth.org](http://www.SanfordHealth.org) ແລະ ດໍາເນີນການຄົ້ນຫາຄໍາສັບຫຼັກ: ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງການເງິນ. ທ່ານຍັງສາມາດຕິດຕໍ່ສໍານັກງານການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບຂອງພວກເຮົາໄດ້ທີ່ 877-629-2999. ເອກະສານເຫຼົ່ານີ້ຍັງມີໃຫ້ທີ່ ບ່ອນລົງທະບຽນໃດ

ໜຶ່ງ ຫຼື ບ່ອນແຈ້ງເຂົ້າທີ່ ໂຮງໝໍ ຫຼື ຄລີນິກແຫ່ງໃດໜຶ່ງຂອງ Sanford. ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາສໍານັກງານບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບຂອງພວກເຮົາທີ່ 877-629-2999 ສໍາລັບທີ່ຢູ່ຂອງສະຖານທີ່ຕັ້ງຂອງໂຮງໝໍ ຫຼື ຄລີນິກ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເພີ່ມເຕີມໃນການປະກອບຂໍ້ມູນໃສ່ໃບສະໝັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. *ໃບສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແມ່ນມີໃຫ້ເປັນພາສາອັງກິດ, ພາສາສະເປນ, ພາສາເຢຍລະມັນ, ພາສາຮິນດີ, ພາສາຈີນ, ພາສາເກົາຫຼີ, ພາສາລາວ ແລະ ພາສາຫວຽດນາມ.*

ການສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ເອກະສານທີ່ຈໍາເປັນ. ຈະມີການດໍາເນີນທຸກຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອລະບຸຄົນເຈັບທີ່ຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໃຫ້ໄວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້. ເພື່ອທີ່ຈະໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອ, Sanford ຕ້ອງໄດ້ຮັບໃບສະໝັກທີ່ມີຂໍ້ມູນຄົບຖ້ວນ ພ້ອມກັບສໍາເນົາໃບຄ່າຈ້າງສອງສະບັບສໍາລັບຜູ້ມີລາຍຮັບຄົນໃດໜຶ່ງທີ່ປະກອບສ່ວນໃນລາຍຮັບໃນຄົວເຮືອນ, ສໍາເນົາແບບສະແດງລາຍການອາກອນ 1040 ສະບັບຫຼ້າສຸດ

ໂດຍມີກຳນົດການທັງໝົດທີ່ມີຜົນນຳໃຊ້  
 (ໃນກໍລະນີທີ່ບໍ່ມີແບບສະແດງລາຍການອາກອນ,  
 ເອກະສານທົດແທນທີ່ສາມາດຍອມຮັບໄດ້  
 ແມ່ນໜັງສືມອບເງິນປະກັນສັງຄົມ  
 ແລະ/ຫຼື  
 ຫຼັກຖານທີ່ບໍ່ມີການຍື່ນຈາກ IRS.)  
 ຫຼື  
 ຫຼັກຖານອື່ນໆກ່ຽວກັບລາຍຮັບໃນຄົວ  
 ເຮືອນ. Sanford  
 ອາດຍັງຮ້ອງຂໍໃຫ້ມີການປະເມີນຄ່າຊັບສິນ  
 ຫຼື  
 ໃບລາຍງານການປະເມີນອາກອນຊັບສິນ  
 ຖ້າມີ.

ການອະນຸຍາດໃຫ້ມີການຊ່ວຍເຫຼືອທາງ  
 ດ້ານການເງິນໂດຍບໍ່ມີໃບສະໝັກຫຼື  
 ໃບສະໝັກທີ່ຄົບຖ້ວນ. Sanford Health  
 ອາດນຳໃຊ້ຜູ້ຂາຍບຸກຄົນທີ່ສາມ  
 ເພື່ອດຳເນີນການກວດສອບຂໍ້ມູນຂອງ  
 ຄົນເຈັບຢ່າງເປັນລະບົບ ເພື່ອອາດ  
 ເດົາຄວາມຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນສຳ  
 ລັບການຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍການ  
 ຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ  
 Sanford. ການກວດສອບຄັ້ງນີ້ນຳໃຊ້  
 ແບບຈຳລອງການດູແລເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບ  
 ທີ່ເປັນທີ່ຮັບຮູ້ໃນອຸດສາຫະກຳໂດຍ

ອົງຕາມຖານຂໍ້ມູນສະຖິຕິຂອງລັດ.  
 ແບບຈຳລອງນີ້ນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນສະຖິຕິ  
 ຂອງລັດເພື່ອສ້າງ  
 ຕົວບົ່ງຊີ້ສຳລັບແນວ  
 ໃນ້ມທີ່ຈະຊ່ວຍແລະລາຍຮັບໂດຍປະມານ  
 ເມື່ອທົບໃສ່ລະດັບຄວາມທຸກ  
 ຍາກແຫ່ງຊາດຂອງລັດຖະບານກາງ.  
 ແບບຈຳລອງທີ່ອາດເດົາໜ້າສາມາດ  
 ຖືກນຳ  
 ໃຊ້ເພື່ອເຕີມຈາກຂະບວນການສະໝັກສຳ  
 ລັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ  
 ຫຼື ຂະບວນການແບບດ້ວຍກັນອາດຖືກນຳ  
 ໃຊ້ຢ່າງສົມບູນ.

**ການແຈ້ງເຕືອນກ່ຽວ  
 ກັບຄວາມພ້ອມໃຫ້ບໍລິການຂອງໂຄງການ  
 ຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກ  
 ເຮົາ.**

ຈະມີການດຳເນີນທຸກຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອ  
 ອະນຸຍາດໃຫ້ບໍລິການທີ່ຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍ  
 ຈະມີການດຳເນີນທຸກຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອ  
 ຊ່ວຍເຫຼືອໃຫ້ໄວເທົ່າທີ່ຈະໄດ້.  
 Sanford ຈະເຜີຍແຜ່ໂຄງການຢ່າງກວ້າງ  
 ຂວາງຜ່ານ (1) ປ້າຍປະກາດຢູ່ທີ່ພື້ນ  
 ທີ່ລົງທະບຽນໃນໂຮງໝໍ ແລະ ຄລິນິກ  
 ຂອງພວກເຮົາ, (2) ນະໂຍບາຍ, ບົດສະຫຼຸບ  
 ແລະ ໃບສະໝັກມີໃຫ້ຢູ່ໃນເວັບໄຊຂອງ  
 Sanford, (3)  
 ໃບລາຍງານການຮັບກຳໜົດເງິນຄົນເຈັບ, (4)  
 ໃບປົວ ແລະ ເນື້ອຫາຂໍ້ມູນອື່ນໆ  
 ທີ່ສະໜອງໃຫ້ແກ່ຄົນເຈັບ ແລະ ຄອບ

ຄົວ ແລະ (5) ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດູແລເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບ ແລະ ພະນັກງານທີ່ລະບຸຄົນເຈັບທີ່ອາດມີຄວາມຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນ.

ການບໍລິການທີ່ໄດ້ຮັບຄຸ້ມຄອງໂດຍການສະໜັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ໃບສະໜັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່

ໄດ້ຜ່ານການຮອງຮັບຈະຄຸ້ມຄອງຄ່າໃຊ້ຈ່າຍສໍາລັບການດູແລເບິ່ງແຍງສຸກເສີນ ແລະ ການດູແລເບິ່ງແຍງທີ່ມີຄວາມຈໍາເປັນທາງດ້ານການແພດທີ່ຖືກສະໜອງໃຫ້ຢູ່ໃນສະຖານທີ່ບໍລິການຂອງ Sanford ແລະ ຖືກຮັບກຽບເງິນຜ່ານການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບແບບລວມສູນຂອງພວກເຮົາ.

Sanford ອາດພິຈາລະນາຄ່າທໍານົມສໍາລັບການບໍລິການທີ່ສະໜອງໃຫ້ຫຼັງຈາກວັນທີ່ຮອງຮັບຂອງພວກເຮົາເປັນເວລາຈົນເຖິງທີ່ກເດືອນໂດຍບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງຕື່ມຂໍ້ມູນໃສ່ໃບສະໜັກໃໝ່.

ກິດຈະກຳການຮັບກຽບເງິນທີ່ພິເສດ: Sanford ຈະບໍ່ມີສ່ວນຮ່ວມໃນກິດຈະກຳການຮັບກຽບເງິນທີ່ພິເສດ, ເຊັ່ນ:

ການຮ້ອງຟ້ອງດໍາເນີນຄະດີ ຫຼື ການຍື່ນຊັບສິນ, ກ່ອນທີ່ຈະດໍາເນີນຄວາມພະຍາ

ຍາມທີ່ສົມເຫດສົມຜົນເພື່ອຕັດສິນວ່າບຸກຄົນຜູ້ທີ່ມີບັນຊີຄ້າງຊໍາລະຈະມີສິດສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຫຼືບໍ່.